

Title (en)
Burglar-deterrent window, door or the like.

Title (de)
Einbruchhemmendes Fenster, Tür od. dgl.

Title (fr)
Fenêtre et porte anti-effraction.

Publication
EP 0373326 A1 19900620 (DE)

Application
EP 89119461 A 19891020

Priority
DE 3841680 A 19881210

Abstract (en)
Window/door frame (1), having a sash frame (2) and a mounting chamber (3) which receives the customary mounting, in which a reinforcing plate (4) which substantially covers the mounting chamber (3) is arranged internally on the frame web (1'), which is present on the outside of the window or door and points towards the gap of the window or door. In order to improve burglary prevention in the case of windows, doors or the like of the type mentioned, in particular to make it more difficult to bend open the window/door frame web, it is proposed according to the invention that the reinforcing plate (4) has at least one projection (5) directed into the mounting chamber (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Einbruchhemmendes Fenster, Tür od. dgl., bestehend aus einem Blendrahmen (1), einem Flügelrahmen (2) und einer den üblichen Beschlag aufnehmenden Beschlagkammer (3), wobei auf dem an der Fenster- bzw. Türaußenseite vorhandenen, zum Fenster- bzw. Türspalt (6) weisenden Blendrahmensteg (1') innenseitig eine Verstärkungsplatte (4) angeordnet ist, welche die Beschlagkammer (3) im wesentlichen überdeckt. Um bei Fenstern, Türen od. dgl. der genannten Art die Einbruchshemmung zu verbessern, insbesondere den Aufbiegevorgang des Blendrahmensteges zu erschweren, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, daß die Verstärkungsplatte (4) mindestens einen in die Beschlagkammer (3) gerichteten Vorsprung (5) aufweist.

IPC 1-7
E06B 5/10

IPC 8 full level
E06B 5/10 (2006.01); **E06B 5/11** (2006.01); **E06B 3/263** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 5/113 (2013.01); **E06B 2003/26389** (2013.01)

Citation (search report)
• [AD] DE 7833654 U1 19790215
• [A] DE 8709264 U1 19881110
• [A] EP 0208876 A1 19870121 - ALIOTH ALEXANDRA [CH]
• [XP] DE 8815375 U1 19890202

Cited by
BE1016660A3

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0373326 A1 19900620; EP 0373326 B1 19911204; AT E70109 T1 19911215; DE 3841680 C1 19891130; DE 58900536 D1 19920116

DOCDB simple family (application)
EP 89119461 A 19891020; AT 89119461 T 19891020; DE 3841680 A 19881210; DE 58900536 T 19891020